
Møteinnkalling 
 
 
Innkalling til møte i: Fylkesstyret NSF Møre og Romsdal  

Sted: Scandic Alexandra Molde, Storgata 1-7, 6413 Molde  

Dato/tid for møtet: 17.11.20 kl. 10.00 – 17.00 

  

Til  Fylkesleder Trine Bruseth Sevaldsen 

Nestleder Gjermund Øysteinsson Moe 

Fylkesstyremedlem Anette Lekve 

Fylkesstyremedlem Marianne Nydal 

Fylkesstyremedlem Tor Rune Aarø 

Fylkesstyremedlem Marte Nygård 

Fylkesstyremedlem Åse Vegsund 

Fylkesstyremedlem Ann Cathrin Nyhammer 

Fylkesstyremedlem Anja Bjørkavåg 

1. varamedlem Eli Åse Gravdehaug 

Faggrupperepresentant Gudrun Karlsen 

Faggrupperepresentant Siw Andrea Todal 

Studentrepresentant Margrethe Aksnes 

Studentrepresentant Anne Stine Flø 

 

 

 

 

Øvrige varamedlemmer kalles inn ved frafall av faste medlemmer. 

 

  

Sakliste:  

Godkjenning av protokoll: AU-møte 23.10.20 

Sak 60/2020 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Sak 56/2020 Handlingsplan 2021 

Sak 61/2020 Hedersnåler i sølv og gull 

Sak 62/2020 Valg av vara-nestleder i Møre og Romsdal 

Sak 63/2020 Styreevaluering  

 

Orienteringssaker 

- Tips til Sykepleien.no 

- Budsjett 

o Thrana-kurs for ledere 2021 

- Faggrupperepresentantvalg 2021 

o Endring i vedtekter etter Landsmøtet 2019.  

 

Eventuellsaker meldes til trisev@nsf.no innen 10.11.20 

 

Sakene sendes ut pr. mail senest 03.11.20 

 

 

Vennlig hilsen 

 

Trine Bruseth Sevaldsen 

Fylkesleder 

 

 
 
 

mailto:trisev@nsf.no


PROTOKOLL FRA MØTE I ARBEIDSUTVALGET 
 23.10.2020  

 Digitalt Teams-møte 
 
 
 
Tilstede: Fylkesleder:  Trine Bruseth Sevaldsen 
 Nestleder:  Gjermund Øysteinsson Moe (referent) 
 Fylkesstyremedlem: Marianne Ina Nydal  
  
  
 
    
Sak I INNKOMNE SAKER 
 
 
AU 01/2020  Høringsuttalelse vedrørende samarbeidsavtale mellom  

Helse Møre og Romsdal og kommunene i Møre og Romsdal.  
 

Vedtak:  
AU oversender høringsuttalelse innen høringsfrist 26.10.2020 på 
vegne av NSF Møre og Romsdal som er oppsatt som høringsinstans. 

 
AU 02/2020  Oppnevning av ny hovedtillitsvalgt i HTV-område Kristiansund 

sykehus og Aure Rehabilitering. 
 
 Bakgrunn for saken:  

Henvendelse fra dagens hovedtillitsvalgt Renate Kleive: «Fra 
1.11.2020 fratrer jeg som HTV for området Kristiansund sykehus og 
Aure Rehabilitering. Kari-Anne Thygesen fungerer som og det er 
behov for å gjøre en oppnevning. Dette støttes av tillitsvalgte i HTV-
området.» 

 
  Vedtak:  
  AU oppnevner Kari-Anne Thygesen som ny hovedtillitsvalgt. Vedtak 

besluttet etter NSFs vedtekter §4 – A, Arbeidsplassen – Valg, pkt. 6. 
  Besluttet av AU grunnet tiltredelse før oppsatt fylkesstyremøte. 
 
AU 03/2020 Søknad om fratredelse av fylkesstyreverv – Renate Kleive 
  
 Bakgrunn for saken:  
 Henvendelse fra varafylkesstyremedlem Renate Kleive om at hun er 

blitt ansatt i vikariat som rådgiver i Norsk Sykepleierforbund Møre og 
Romsdal fra 01.11.2020. 

 
 Vedtak:  
 AU behandler søknad som godkjent og Renate Kleive fratrer verv i 

fylkesstyret i Møre og Romsdal i perioden 2020 – 2023. 
 Besluttet av AU grunnet tiltredelse før oppsatt fylkesstyremøte. 
  
 
 
 

  
 

Molde, 23.10.2020       
 

NORSK SYKEPLEIERFORBUND MØRE OG ROMSDAL 
 



 
 

 
 Trine Bruseth Sevaldsen  Gjermund Øysteinsson Moe 
 Fylkesleder Møre og Romsdal  Nestleder 
 (sign.)  (sign.) 
 
 
 
 Marianne Ina Nydal 
  Fylkesstyremedlem 
  (sign.) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Sak til Fylkesstyret  

 

Nr:    61/2020   

 

 

   

 Dato: 14.10.2020 
Saksbehandler: Trine Bruseth Sevaldsen Dokumentnr DM: 1174721 

 
 
 
 
 
 
 
 
UTDELING AV HEDERSNÅLER I SØLV OG GULL I HTV-OMRÅDENE I MØRE OG ROMSDAL 
 
 
 
 
 
Bakgrunn for saken: 
Det fremkom av undersøkelse utsendt september 2020 til HTV i Møre og Romsdal, at nær 50% av 
HTV har problemer med å få delt ut hedersnålene til medlemmene. Det begrunnes at det er 
vanskeligheter med å nå medlemmene som skal motta nålene og at mange medlemmer ikke møter til 
mottakelse av hedersnålene.  
 
Det er av tidligere fylkesstyresak i Møre og Romsdal bestemt at hedersnåler i sølv og gull deles ut av 
HTV i sine respektive områder. Dette avviker fra sentralt reglement i NSF, der hedersnåler i sølv 
sendes til postadresse.   
 
I orienteringssak på fylkesstyremøte i NSF Møre og Romsdal 12.10.20 at et knapt flertall av HTV 
ønsker at praksis fortsettes. Det kommer også frem at store HTV-områder som ikke har organisert 
utdelingspraksis har problemer med å organisere og praktisere utdelingen.  
 
Vår prioritering er at hedersnålene må nå sin eier og at fylkesstyret må fatte et vedtak som legger 
dette til rette.  
 
 
 
Forslag til vedtak: 
 
Fylkesstyret i NSF Møre og Romsdal endrer praksis med at hedersnåler i sølv sendes på 
folkeregistrertadresse organisert av medlemstjenestene i NSF. Opprettholder utdeling av hedersnåler i 
gull som organiseres av HTV-områdene som nasjonal praksis, med hjelp fra fylkeskontoret i Møre og 
Romsdal som distributør.  

Med vennlig hilsen 
 
Trine Bruseth Sevaldsen 
Fylkesleder 
 

 
 

 

 



 

 

Sak til Fylkesstyret  

 

Nr: 62/2020      

 

 

   

 Dato: 26/10-20  
Saksbehandler: Trine B. Sevaldsen Dokumentnr DM: 

1111111176361 
1176361 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Valg av vara-nestleder § 4 B p. funksjonstid, nyvalg m.m 
 
 
 
 
Bakgrunn for saken:  
Ved frafall av fylkesledelsen av ulike årsaker, er det behov for å velge en av fylkesstyrets medlemmer 
som vara nestleder. 
 
 
 
 
Forslag til vedtak: 
 
 
 
 

Med vennlig hilsen 
 
Trine B. Sevaldsen 
 
  
  

 
 
 
 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Sak til Fylkesstyret  

 

Nr:  63/2020     

 

 

   

 Dato:  29/10-20 

Saksbehandler: 
Trine B. 
sevaldsen 

Trine B. Sevaldsen Dokumentnr DM: 
117 

1176358 
 

  
Evaluering av styremøter   

   

    

Bakgrunn for saken: 
 
Styremedlem Tor Rune Aarø, ber om å få framlagt en styresak relatert til at fylkesstyret burde ha en 
form for styreevaluering etter hvert møte. Forslag til å ha i evalueringen er:  
 
1. Er vi fornøyd med saksforberedelser/saksfremlegg?  
2. Har vi fått de vedtak som vi hadde behov for å få gjort?  
3. Har det vært konstruktivt møte i form av gode debatter?  
4. Hvilke konkrete forbedringspunkter foreslås til neste møte?  
5. Har møteledelsen vært god?  

 
Evaluering skal brukes som grunnlag for å si oss noe om hvor vi er, hvor vi skal, hva vi har oppnådd 
og gi grunnlag for felles refleksjon og læring.  
 
Fylkesledelsen mener dette kan gjennomføres i etterkant av hvert møte og ber styret om tilslutning for 

dette forslaget. 
 
 
 
Forslag til vedtak: 
 
Fylkesstyret gir sin tilslutning til at det gjennomføres styreevaluering etter gjennomførte møter. 
 
 
 

Med vennlig hilsen 
 
Trine B. Sevaldsen 
 
 
  
  

 
 
 
 

 

 
 


